
20200806 sammanfattning av styrelsemöte

Idag den 6/8 har styrelsen haft sin första träff sedan i mars. Vi träffades i Konditori 
Siljans undervåning där det var gott om utrymme för att kunna hålla avstånd. Även 
Leif Arnesson från programgruppen deltog.
En uppföljning gjordes angående de samtal styrelsemedlemmar ringt till 80+ i 
föreningen. Samtalen handlade om hur dessa hade det under pågående 
Coronapandemi. Vi konstaterade att samtliga hade god hjälp men tyckte att det var 
trist att inte kunna träffa släktingar och barnbarn som vanligt. De med eget hus och 
trädgård hade oftast något att syssla med. Vissa umgicks digitalt och några åt till och 
med gemensamma måltider på detta vis. Samtalen var mycket uppskattade.
Ett informationsmöte för nya medlemmar kommer att hållas under hösten. 
Föreningen har just nu 417 medlemmar. En redovisning ekonomiskt för det första 
halvåret har skickats till revisorerna. Ekonomin är fortfarande god och vi har inte haft
några större utgifter. 
Distriktet har vid den digitala årsstämman valt en ny ordförande som heter Ur Alf 
Nilsson. Han är vald på 1 år. Nästa års stämma kommer att hållas i Leksand.
Tyvärr har vi fått lov att ställa in den planerade och traditionella sillfesten i Tibble 
bystuga pga Coronapandemin. 
Inga inomhusaktiviteter kommer att ske då vi följer myndigheternas direktiv. 
Däremot kommer det att bli vissa utomhusaktiviteter. Ibland blir det aktiviteter i olika
kommundelar pga ingen samåkning sker. Dessa annonseras i Magasin Leksand. Den 
första aktiviteten blir en gemensam lätt och kort promenad den 25/8 kl. 14.00 i 
Leksand och Siljansnäs. Annonseras. De vandringar som sker tillsammans med 
Friluftsfrämjandet kommer att gå av stapeln som vanligt men i egen regi. Annonseras 
inte. 
Vi hoppas att ni alla har det bra trots allt och hoppas att vi åtminstone kan ses 
utomhus under hösten. Får vi nya direktiv så tänker vi naturligtvis om.
Vårens månadsträffar är preliminärt planerade till 19/1, 16/2, 16/3, 20/4, 18/5. 

Gunilla


